
                          

 

HALLITUKSEN KOKOUS  2/2022    PÖYTÄKIRJA 
 
 
 
 
 

AIKA keskiviikko 13.4.2022 klo 14 – 16  
  
PAIKKA Satakunnan kauppakamari (myös teams-mahdollisuus) 
Kutsutut Harri Tuomi  puheenjohtaja 

 Matti Kiuru  1. varapuheenjohtaja 
 Sari Mäkitalo  2. varapuheenjohtaja 
 Petri Paajanen (teams) 3. varapuheenjohtaja 
 Juha Heljakka 
 Jari Multisilta 
 Timo Rautalahti 
 Aino-Maija Luukkonen (teams) 
 Mikko Hörkkö 
 Tero Piisi 
 Anniina Honkanen 
 Teijo Virtanen 
 Minna Nore  sihteeri 

 
 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

Puheenjohtaja Harri Tuomi avasi kokouksen. 

 

2. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 

 

3. TOIMITUSJOHTAJAN KATSAUS 

Minna Nore kertoi hallitukselle ajankohtaiskatsauksessaan Poriin sijoittuvasta Critical Metalsin 

Vanadium Recovery – hankkeesta, Ukrainan sodan aiheuttamasta tilannekuvasta ja kauppakamarin 

viestinnästä sen tiimoilta, SBC rekrytoinnin ja Lumipallostrategian tilanteesta sekä kamarin tulevista 

kesän ja syksyn tapahtumista (Digidustry ja Nordic Business Forum kisastudio).  

Käytiin myös lyhyt keskustelu lentoliikenteen vaikuttamistyön tilanteesta.   

 

4. KANNUSTAVAN PALKKAUKSEN TULEVAISUUS 

Kannustepalkkaukseen erikoistunut Happy Companyn toimitusjohtaja Saara Tarumo esittäytyi 

hallitukselle. Hän tulee mukaan vetämään hallituksen elokuun strategiakokouksen keskustelua 

teemalla Palkitsemisen paradigman muutos.  

Minna Nore esitteli ajatukset kauppakamarin kannustepalkkauksen kehittämisestä. Hyväksyttiin  

ehdotus muokata kannustepalkkiota kahdessa vaiheessa niin, että nykyisten volyymimittarien 

(koulutusliikevaihto ja näkyvyysliikevaihto) tilalle valittiin v. 2022 kokeiluun asiakas- ja 

palvelukokemuksesta kertovat mittarit (luottamushenkilöpalaute, HHJ-palaute järjestäjien palvelusta 

ja vientiasiakirjapalaute). Vuoden 2023 palkkauksen osalta tehdään päätökset syksyn hallituksen 

kokouksissa. 

  

 



                          

 

 

 

5. PORI JAZZ MEETS KAUPPAKAMARI 

Pori Jazz toiminnanjohtaja Kristian Vainio toi kauppakamarin hallitukselle terveisiä tulevan kesän 

tapahtumasta sekä uudistuneesta yhteistyöstä SuomiAreenan kanssa. Suunnitelmat on tehty 

´täydellä volyymillä´ ja näyttää siltä, että ne päästäneen toteuttamaan ajatellusti. 

 

6. UUDET JÄSENET 

Vahvistettiin edellisen kokouksen jälkeen liittyneet uudet jäsenet. 

 

7. MUUT ASIAT 

Nimettiin Minna Nore elinkeinoelämän edustajaksi  Winnovan hallitukseen. Todettiin, että Sari 

Mäkitalo jatkaa toisen kauden Satakunnan kauppakamarin edustajana Prizztechin hallituksessa.  

  

8. DIGITALISAATIOVALIOKUNNAN TERVEISET 

Digitalisaatiovaliokunnan puheenjohtaja Jorma Messo vieraili kertomassa valiokunnan 

käynnistyneestä vuodesta ja ReBoot Satakunta-kokonaisuudesta. 

       

 

 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

 
 
 
Harri Tuomi   Minna Nore 
puheenjohtaja   sihteeri 

 


